

36期(2018) 高1SGH発表会感想一覧

I think everyone was able to put a lot of effort in this SGH program even though there wasn't much time. I hope this experience was able to stimulate everyone in some kind of way, and that all of us will keep on thinking about how crucial food is to our lives. It was a pleasure to be part of the SGH committee. Hoshimi Uka 学年発表会のリハーサルからかかったの一日で、プレゼンテーションのスキル、内容、手際、スライドすべてに磨きがかかるかかったのがとても印象的でした。テス前で時間のない中で最高のものを作ろうと協力し合ったり、休みの人の力のカバーをしたりできるところがとてもすてきだなと思いました。そんななかでSGHはほりで、玉手草はせりやげだ本当に楽しかったです。ありがとうございました。